

Вниманию акционеров АКИБ «Ипотека-банк»!

АКИБ «Ипотека-банк», расположенный по адресу: г.Ташкент, ул. Шахрисабз, дом 30, сообщает, что 12 июня 2023 года было принято решение Наблюдательного совета банка о проведении 7 июля 2023 года внеочередного общего собрания акционеров банка.

При этом сообщаем, что в соответствии с решением Наблюдательного совета АКИБ «Ипотека-банк» от 6 июля 2023 года, проведение внеочередного общего собрания акционеров банка, назначенное на 7 июля 2023 года, отменяется.

За дополнительной информацией обращаться по телефонам: (78) 147-67-17, 150-89-16.

“Ipoteka-bank” ATIB aksiyadorlari diqqatiga!

Toshkent sh., Shahrisabz ko'chasi, 30-uyda joylashgan “Ipoteka-bank” ATIB ma'lum qiladiki, 2023 yil 12 iyunda bank Kuzatuv kengashi tomonidan bank aksiyadorlarining navbatdan tashqari umumiy yig'ilishini 2023 yilning 7 iyul kuni o'tkazish to'g'risida qaror qabul qilingan edi.

Ayni vaqtda, “Ipoteka-bank” ATIB Kuzatuv kengashining 2023 yil 6 iyuldagi tegishli qaroriga muvofiq, 2023 yil 7 iyul kuniga belgilangan bank aksiyadorlarining navbatdan tashqari umumiy yig'ilishi o'tkazilishi bekor qilinganligini ma'lum qilamiz.

Qo'shimcha ma'lumot olish uchun quyidagi telefon raqamlariga murojaat qilishingiz mumkin:

(78) 147-67-17, 150-89-16.

To the attention of the shareholders of JSCMB "Ipoteka-bank"!

JSCMB "Ipoteka-Bank", located at the address: Tashkent, Shahrisabz Str., 30, informs you that on June 12, 2023, by the bank's Supervisory Board it was decided to hold an extraordinary general meeting shareholders of the bank on July 7, 2023.

At the same time, we would like to inform you that in accordance with the decision of the Supervisory Board of JSCMB "Ipoteka-bank" dated July 6, 2023, the extraordinary general meeting of shareholders of the bank, scheduled for July 7, 2023, is canceled.

For additional information, please call: (78) 147-67-17, 150-89-16.